



明閣（灣仔）秋韻·蟹皇盛宴

THE AUTUMNAL HAIRY CRAB SYMPHONY

原價每位
original price per person

HK\$1,588

plus 10% service charge

國泰會員限時優惠每位
Cathay limited time offer per person

HK\$1,288

net price

每位包括一杯侍酒師精選紹興花雕酒或干邑配搭
Including one glass of Sommelier recommended Hua Diao rice wine or Cognac pairing per person

明閣三小碟

極品蜜汁叉燒·金沙脆香風鱈球·蟹粉小籠包

Ming Court Appetiser Trio

Supreme barbecued pork loin in honey sauce

Deep-fried crispy eel in salty egg yolk sauce

Steamed soup dumpling with crab roe

石斛雪棗螺頭燉豬脰

Double-boiled dendrobium soup with red date, sea whelk and pork shank

蟹粉焗波士頓龍蝦伴炸饅頭

Braised Boston lobster in crab roe sauce accompanied with deep-fried bun

宮爆汁脆香柚皮銀鱈魚

Deep-fried crispy French cod fish with pomelo peel in Kung Po style

黑椒美國極黑和牛伴菜遠

Sautéed US Wagyu beef with vegetables in black pepper sauce

清蒸大閘蟹(五兩)

Steamed whole hairy crab (5 tael)

(另加\$250 / \$500升級至六/七兩 | upgrade to 6 / 7 tael plus \$250 / \$500)

會稽山二十年典藏花雕酒 Kuaijishan Shaoxing Chiew 20 years

或 or 馬爹利藍帶 Martell Cordon Bleu

蟹粉瑤柱一口鮑魚脆米飯

Braised abalone with rice crisps, crab roe and conpoy

明閣精選甜點

薑茶桃膠湯丸·蜂巢子薑皮蛋香芋酥

Ming Court Sweet Delights Duo

Sweetened glutinous rice dumplings with peach resin in ginger soup

Deep-fried taro puff with century egg and pickled young ginger

明閣
MING COURT, WANCHAI


CATHAY

此套餐不可與其他推廣、折扣、會員優惠或優惠券同時使用。原隻大閘蟹的六/七兩升級必須在用餐日至少兩天前提早預訂，並列明其份量及數量。以上菜單只限兩位起並適用於2023年10月11日至11月30日，限時優惠淨價已包含茶芥及加一服務費。國泰會員在訂座及付款時須提供有效會員號碼方可享此限時優惠，更可獲額外里數獎賞*高達港幣1元=1里數。
This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges and gift vouchers. The upgrade request of whole hairy crab requires at least two-day advanced notice prior to the dining date with size and quantity indication. Minimum two persons per table and available from 11 October to 30 November 2023. Limited time offer net price is inclusive of tea charge and 10% service charge. Cathay members can enjoy this limited time offer by quoting valid membership number when making reservations and settling the bills, earning extra miles rewards* up to HKD 1=1 mile.

*有關獎賞詳情，請向國泰查詢。受條款及細則約束。*For rewards promotion details, please check with Cathay. Terms and conditions apply.

